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Protokół Nr XX/2020 

sesji 

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej 

w dniu 30 września 2020 r. 
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr XX/2020 

XX Sesja w dniu 30 września 2020. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 21:19 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof  Laska 

10. Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys 

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Jacek Wilczyński 

21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia XX sesji 

Rady Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym wypowiadając formułę „Otwieram XX sesję Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka”. Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz 

wszystkich przybyłych na obrady. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 

stwierdził, że na stan 21 Radnych, na Sali obrad  obecnych jest 20 radnych, Radna p. 

Renata Teresa Trojanowska bierze udział w sesji Rady Miasta przy pomocy środków 
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porozumiewania się na odległość.) w związku z powyższym podjęte uchwały będą 

prawomocne. 

Następnie odbyła się kontynuacja wręczania pamiątkowych tablic z okazji 

upamiętnienia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej dla Prezesów, Dyrektorów, 

Kierowników Miejskich Jednostek Organizacyjnych, Wydziałów i Biur Urzędu Miasta. 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Rada 

Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się do Rady Miasta o zdjęcie z 

porządku obrad projektu uchwały dot. powołania Młodzieżowej Rady Miasta. 

Głosowano wniosek w sprawie zmiany Porządku obrad – zdjęcie z 

Porządku obrad punktu 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  uchwały nr 

XII/64/2003 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 8 grudnia 2003 r. w sprawie  

powołania Młodzieżowej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, 

Edward Zalewski 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XVII, XVIII i XIX sesji. 

4. Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

5. Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

6. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem założycielskim jest 

miasto Ostrów Mazowiecka : ZEC, ZGK i TBS za okres 2019 r. 

7. Informacja o realizacji budżetu miasta za okres 6 m-cy 2020 r. 

8. Stopień realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2020 r. 

9. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2020-2030, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 

2020 roku. 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu parkingów miejskich. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w statucie 

Muzeum-Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej ( w organizacji). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/64/2003 Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka z dnia 8 grudnia 2003 r. w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Ostrów 

Mazowiecka – Jana Stapińskiego i Myśliwska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Ostrowi Mazowieckiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

7. Podjęcie uchwał : 

8. w sprawie rozpatrzenia skargi ogólnej, 

9. w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XVII, XVIII i XIX sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że protokoły  

z XVII, XVIII i XIX sesji Rady Miasta były przekazane Radnym do wglądu i do dnia 

poprzedzającego trwającą sesję Rady Miasta nikt nie zgłosił uwag do ich treści.  

W związku z powyższym stwierdził, że protokoły zostały przez Radę Miasta przyjęte. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił się do Radnych 

Miasta z prośbą o sygnalizowanie niskiego poziomu baterii w tabletach. 

4. Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego zapoznała się z informacją o funkcjonowaniu podstawowej opieki 

zdrowotnej. 

Dyrektor Niepublicznej Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” p. Ryszard 

Wolff przedstawił aktualny tryb działania placówki w związku z pandemią wywołaną 
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wirusem Sars-cov-2. Zauważył, że sprawozdanie z funkcjonowania Niepublicznej 

Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” w 2019 r. jest różni się od obecnej 

rzeczywistości. 

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytanie dotyczące liczby brakujących  

szczepionek przeciwko grypie dla mieszkańców miasta. 

Dyrektor Niepublicznej Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” p. Ryszard 

Wolff  odpowiedział, że nie jest w stanie podać brakującej liczby szczepionek. 

Wyjaśnił w jaki sposób odbywa się zakup szczepionek oraz jaka jest propozycja 

placówki jeśli chodzi o przeprowadzenie szczepień. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał o szkodliwość sieci 5G. 

Dyrektor Niepublicznej Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” p. Ryszard 

Wolff spostrzegł, iż pytanie Radnego p. Stanisława Dylewskiego należy skierować  

do ekspertów ds. higieny środowiska bądź lekarzy medycyny pracy. Udzielił 

informacji, że lekarze rodzinni nie mogą zajmować się tematem sieci 5G bez 

określonych wytycznych skierowanych od Ministerstwa Zdrowia lub Kolegium 

Lekarzy Rodzinnych. 

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił się z prośbą o wskazanie w jaki sposób 

przedstawia się sytuacja osób przewlekle chorych czekających w kolejce do lekarzy 

specjalistów. 

Dyrektor Niepublicznej Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” p. Ryszard 

Wolff przypomniał, że w poprzednim roku kilkakrotnie zwracał uwagę na pogłębiający 

się problem z uzyskaniem wizyty do lekarzy specjalistów z związku ze zwiększającą 

się średnią wieku lekarzy. Nadmienił, że dodatkowo wpływ pandemii koronawirusa 

pogorszył ww. problem. Dodał, iż uzupełnienie brakujących lekarzy specjalistów 

nastąpi za ok. 12 lat. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska pytała o przyczynę braku leków  

w aptekach dla osób przewlekłe chorych. 

Dyrektor Niepublicznej Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” p. Ryszard 

Wolff powiadomił, że kłopot z zakupem leków w aptekach dotyczy ogólnoświatowego 

rynku. Powiedział, że Chiny stanowiące największego komponenta na rynku 

światowym z uwagi na kwestie związane z ochroną środowiska ograniczyły 

produkcję leków przez co odczuwalny jest kłopot z ich uzyskaniem w aptekach. 

Burmistrz Miasta p Jerzy Bauer poprosił o przedstawienie psychologicznego 

nastawienia mieszkańców miasta do sytuacji wywołanej wirusem covid-19. 

Dyrektor Niepublicznej Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” p. Ryszard 

Wolff wyraził zdanie, że widoczne są dwa rodzaje zachowań: osoby bagatelizujące 

istnienie ryzyka związanego z zarażeniem się  koronawirusem oraz osoby żyjące  

w panicznym strachu,unikające kontaktu zewnętrznego w obawie przed zarażeniem 

się koronawirusem. 

Radna p. Ewa Orzechowska zadała pytanie o sposoby zapewniania 

bezpieczeństwa personelowi wykorzystywane w placówce zdrowia. 
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Dyrektor Niepublicznej Przychodni Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” p. Ryszard 

Wolff wymienił, że placówka dokonała zaopatrzenia w środki ochrony osobistej dla 

pracowników oraz wprowadzono decentralizację personelu ograniczającą kontakt 

między pracownikami. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  

p. Artur Wnuk powiedział, że udzieli odpowiedzi na pytania dot. sprawozdania  

z funkcjonowania SPZZOZ w 2019 r. Powiadomił, że niepokojąco wzrasta ilość 

zachorowań na covid- 19 w powiecie ostrowskim. Wyjaśnił zasady obowiązujące  

w szpitalu. Złożył podziękowania Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej za 

współpracę z SPZZOZ. Zaapelował o dostosowywanie się do zaleceń rządu 

wprowadzanych w celu ograniczenia rozprzestrzeniania się pandemii koronawirusa. 

Radny p. Krzysztof  Laska powtórzył pytanie związane z czasem oczekiwania 

na wizyty do lekarzy specjalistów przez przewlekle chore osoby. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zapytała czy zostały podjęte działania 

w zakresie opieki paliatywnej i hospicyjnej po konferencji odbytej w ubiegłym roku  

pt. „Opieka paliatywna i hospicyjna. Analiza potrzeb i możliwości w powiecie 

ostrowskim.” 

Radny p. Paweł Adrian Pecura pytał o wysokość cen rynkowych jeśli chodzi  

o środki ochrony indywidualnej oraz zaopatrzenie jakim dysponuje SPZZOZ. 

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że grupa mieszkańców miasta unika 

obowiązku zakładania maseczek w miejscach publicznych lub zakłada maseczki 

wyłącznie w obawie przed otrzymaniem mandatu, a nie w trosce o zdrowie własne  

i innych ludzi. Poprosił o podanie pozostałych sposobów zabezpieczenia się przed 

zarażeniem koronawirusem. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  

p. Artur Wnuk odpowiadając na kwestie poruszone w wypowiedziach Radnych 

Miasta udzielił następujących informacji: 

-Szpital od momentu trwania pandemii koronawirusa nie ograniczał dostępu do 

świadczeń zdrowotnych. SPZZOZ podejmował przedsięwzięcia w celu zachęcania 

pacjentów do korzystania z usług medycznych poprzez np. zapewnianie  

o bezpiecznym pobycie pacjenta w placówce z uwagi na szczegółową weryfikacje 

stanu zdrowia; wzięcie udziału w akcji „Nie bój się szpitala”. 

-Wskazał, że posiada informację o powstaniu nowego Zakładu Opieki Leczniczej, 

który będzie się znajdować na terenie powiatu ostrowskiego w pobliżu miejscowości 

Nur. Zauważył, że otwarcie ZOL poprzedza szereg określonych działań 

wykonywanych w porozumieniu z NFZ. Dodał, że obecnie leczenie paliatywne jest 

udzielane pacjentom we wszystkich oddziałach SPZZOZ. 

-Złożył podziękowania wszystkim osobom składającym darowiznę pieniężną na rzecz 

szpitala w celu zakupu środków ochrony indywidualnej. Powiedział, że placówka 

korzysta z zakupionych wcześniej zapasów środków ochrony osobistej  

i reglamentowanych zapasów środków ochrony osobistej przez rządową agencję 

rezerw materiałowych. Nadmienił, że szpital posiada zapas środków ochrony 

osobistej na kilka najbliższych miesięcy. Spostrzegł, że obecnie jest ograniczony 
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dostęp do zakupu środków ochrony indywidualnej. 

-Podkreślił, że zachowanie dystansu społecznego oraz zakładanie maseczki jest 

skutecznym sposobem zmniejszania ryzyka zarażenia się wirusem covid-19. 

Wspomniał, że dezynfekcja i higiena rąk w zupełności wystarcza na pozbycie się 

wirusa z tej części ciała. Podał przykład, który wydarzył się w szpitalu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 

przyjęła informację o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. Podziękował  

p. Ryszardowi Wolf oraz p. Arturowi Wnuk za wystąpienia oraz udzielania odpowiedzi 

na zadawane pytania. 

5. Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego zapoznała się z informacją o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

Zachęcił do obejrzenia wystawy przygotowanej przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy z okazji 20-lecia działalności w trakcie trwania przerwy w obradach. 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy p. Katarzyna Kolasińska  

za pomocą prezentacji multimedialnej przedstawiła informację o funkcjonowaniu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w 2019 r. Podziękowała za współpracę  

w minionych 20 latach , a także zaprosiła do oglądania wystawy przedstawiającej 

wydarzenia z działalności ŚDS jakie miały miejsce w ostatnich 20 latach. Dodatkowo 

zaprosiła do obejrzenia krótkiego filmu ukazującego historię funkcjonowania ŚDS. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer złożył życzenia z okazji jubileuszu 20-lecia 

działalności Środowiskowego Domu Samopomocy jednocześnie przekazując na ręce 

kierownik p. Katarzyny Kolasińskiej bukiet kwiatów i dyplomy. 

Odtwarzanie filmu. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Agnieszka Gwardiak  

za pomocą prezentacji multimedialnej przedstawiła informację o funkcjonowaniu 

MOPS w 2019 r. oraz działania podejmowane przez MOPS w czasie trwania 

pandemii koronawirusa. 

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytanie dot. funduszu alimentacyjnego. 

Radny p. Waldemar Józef Pałys wyraził słowa uznania wobec pracy 

wykonywanej przez MOPS w imieniu Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer docenił umiejętność uzyskiwania dofinansowań 

ze środków zewnętrznych i profesjonalną w każdym zakresie pracę MOPS. 

Dyrektor MOPS p. Agnieszka Gwardiak odpowiadając na powyższe wypowiedzi 

poinformowała, że: 

-Miasto posiada wysoki poziom ściągalność należności długu alimentacyjnych, co 

zostało docenione przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie działające na rzecz dzieci, 

które podlegają alimentacji. Zaznaczyła, iż przepisy o funduszu alimentacyjnym 
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regulują sprawy dot. alimentów. Podkreśliła, że zmniejsza się ilość przyznawania 

zasiłku celowego. 

-Składa podziękowania Radzie Miasta oraz kierownictwu Urzędu Miasta za 

przychylność wobec propozycji składanych przez MOPS. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 

przyjęła informację o funkcjonowaniu pomocy społecznej. Następnie ogłosił  

15-minutową przerwę. 

Przerwa. 

6. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem założycielskim jest miasto 

Ostrów Mazowiecka: ZEC, ZGK i TBS za okres 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisje 

zapoznały się ze sprawozdaniami z działalności spółek, którym organem 

założycielskim jest miasto tj. ZEC, ZGK,TBS w okresie  2019 r. 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Paweł Mieczkowski za pomocą 

prezentacji multimedialnej przedstawił informację o funkcjonowaniu ZGK w 2019 r. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk wyraził przekonanie, że zbyt wysoki był tegoroczny 

wzrost stawki za gospodarowanie odpadami na terenie miasta. Zauważył, że zysk 

wypracowany przez ZGK pochodzi z pieniędzy uzyskanych od mieszkańców miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że wielkość zysku ZGK to efekt 

obsługiwania grupy gmin przez ZGK. 

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytanie czy planowany jest wzrost ceny 

opłaty za zużycie wody bądź stawki za gospodarowanie odpadów zważywszy  

na obawy zakończenia działalności przez Mleczarnię. 

Radny p. Jacek Wilczyński podkreślił, iż mieszkańcy miasta powinni 

otrzymywać mniejsze stawki za gospodarowanie odpadów z powodu wkładu miasta 

w zapewnienie funkcjonowania spółki. 

Prezes ZGK p. Paweł Mieczkowski wyjaśnił, że: 

 taryfy opłat są generowane na podstawie kosztów zrównoważonych o 

przychody, które ponosi spółka, 

 nie ma informacji odnośnie zakończenia działalności Mleczarni, 

 Spółka rozpoczęła inwestycję dot. budowy stacji uzdatniania wody. Po 

zakończeniu ww. zadania zwiększy się koszt amortyzacji wody, lecz analizy 

wskazują na zmniejszenie kosztów wytworzenia 1m3 wody co wpłynie na 

wysokość opłaty za zużycie wody, 

 stawka opłaty zagospodarowanie odpadów jest zależna od głównego czynnika 

jakim są ceny frakcji nadsitowych, które obecnie się ustabilizowały po 

poprzednich podwyżkach. Dodał, że to oznacza utrzymanie na 

dotychczasowym poziomie wysokość opłaty. 
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Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej p. Wojciech Tyl za pomocą prezentacji 

multimedialnej przedstawił działalność ZEC w 2019 r. 

Radny p. Stanisław Dylewski poprosił o podanie przyczyn, które będą 

powodować ewentualną podwyżkę opłat za dostarczenie energii cieplnej dla 

mieszkańców miasta. Zasugerował skorzystanie  z dofinansowania zewnętrznego  

w celu pozyskania nowych klientów mieszkających na osiedlach ogrzewanych 

piecami węglowymi. Wyraził pozytywne zdanie o wymianie dotychczas używanych 

sieci na sieci izolacyjne. 

Prezes ZEC p. Wojciech Tyl poinformował, że różnego rodzaju koszty związane 

z dostarczeniem energii cieplnej mają wpływ na podwyżkę taryfy cieplnej, którą 

zatwierdza Urząd Regulacji Energetyki. Dodał, że ostatnia zmiana taryfy cieplnej była 

na poziomie 16% i obowiązuje do czerwca 2021 r. Prezes ZEC p. Wojciech Tyl 

powiadomił, że osoby indywidualne mają szanse na skorzystanie z dotacji 

państwowych bądź przyznawanych przez Unię Europejską. Wyraził chęć współpracy 

z osobami zainteresowanymi podłączeniem się do sieci ZEC. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego p. Piotr Skłodowski przedstawił 

działalność spółki w 2019 r. za pomocą prezentacji multimedialnej. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zaproponował wprowadzenie czynszu regulowanego 

pokrywającego wszystkie koszty utrzymania mieszkań, zaś przyznawanie dodatków 

mieszkaniowych dla każdego mieszkańca miasta znajdującego się w trudnej sytuacji 

życiowej niezależnie od rodzaju zamieszkiwanego mieszkania.  Zaznaczył,  

że mieszkańcy miasta w różnych sytuacjach finansowych żyją zarówno we 

wspólnotach mieszkaniowych oraz zasobach komunalnych i socjalnych. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura zadał pytanie o budynek socjalny położony  

na ul. Legionowej w związku ze skargami w sprawie tego budynku, które pojawiały 

się od jednego z lokatorów. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na różne sytuacje życiowe 

wpływające na brak możliwości wykupienia na własność mieszkań z zasobów 

komunalnych. Zasugerował, by nie kontynuować wskazanego tematu. Zadał pytanie 

o plany dot. powstania nowych mieszkań socjalnych lub komunalnych w obrębie 

miasta. 

Radny p. Krzysztof Laska zapytał czy mieszkańcy należący do wspólnot 

mieszkaniowych dopłacają do czynszu bez względu na sytuację materialną. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk odpowiedział, że czynsz od mieszkańców miasta 

żyjących w zasobach komunalnych wpływa do budżetu miasta, zaś miasto pokrywa 

koszty utrzymania spółki włącznie z należnościami których nie pokrywają czynsze 

uiszczane przez wszystkich mieszkańców wspólnoty. Zaznaczył, że zgadza się  

z udzielaniem przez miasto pomocy finansowej dla mieszkańców znajdujących się  

w trudnej sytuacji materialnej lub żyjących w zasobach socjalnych. Podał, że osoby, 

które stać na opłaty związane z czynszem również powinny umieszczać należności 

związane z kwestiami administracyjnymi zgodnie z regulacją prawną o dot. czynszu 

regulowanego. 

Radny p. Krzysztof  Laska zwrócił się do Burmistrza Miasta o zweryfikowanie 
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mieszkańców miasta żyjących w zasobach komunalnych i wspólnotach 

mieszkaniowych odnośnie potrzeby pokrywania przez miasto opłat  

za zamieszkiwanie mieszkania wyłącznie w przypadku zaistnienia takiej potrzeby. 

Prezes TBS p. Piotr Skłodowski wytłumaczył, iż: 

 wykonany jest projekt budynku wielorodzinnego na ul. Wołodyjowskiego, 

równocześnie trwa proces rozpatrywania wniosku o dofinansowanie do ww. 

budynku, 

 w 2019 r. przeprowadzono termomodernizację  i remont budynku na ul. 

Legionowej co znacząco poprawiło stan budynku. Mieszkanie osoby skarżącej 

wymaga odświeżenia ścian, z kolei w pozostałych lokalach nie stwierdzono 

nieprawidłowości. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zgodził się z wypowiedziami radnego  

p. Jerzego Pawluczuka. Podał czynniki powodujące wprowadzenie oszczędności do 

budżetów miasta na najbliższe lata: pandemia koronawirusa; rosnące oczekiwania 

ludzi wobec usług proponowanych przez spółki; oczekiwania wzięcia 

odpowiedzialności za finanse spółek; niestabilna sytuacja na rynku; dostosowywanie 

się do światowych standardów technologicznych. Poinformował, że jeśli miasto  

w odpowiedniej chwili nie zareaguje na powyższe czynniki możliwe jest stabilne 

niewypłacalności spółek, a samorząd znajdzie się w trudnej sytuacji. Wspomniał,  

że władze miasta analizują podjęcie decyzji o maksymalnym zmniejszeniu ryzyka 

finansowego poprzez zmniejszenie kosztów przy zapewnianiu stabilnych usług 

spółek.  Dodał, iż władze miasta rozpatrują możliwość konsolidacji trzech miejskich 

spółek mającej w efekcie ułatwić dostarczenie usług oraz pozyskiwanie środków 

zewnętrznych dzięki elastycznemu budżetowi. Powiadomił, że obecnie nie ma 

zagrożenia w działalności miejskich spółek. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 

przyjęła informacje z działalności Spółek, których organem założycielskim jest miasto 

Ostrów Mazowiecka: ZEC, ZGK i TBS za okres 2019 r. 

7. Informacja o realizacji budżetu miasta za okres 6 m-cy 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Komisje Rady 

Miasta zapoznały się z informacją o realizacji budżetu miasta za okres 6 m-cy 2020 r. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska udzieliła informacji o realizacji budżetu 

miasta za okres 6 m-cy 2020 r. Poprosiła o zadawanie pytań w celu rozwiania 

wątpliwości. 

Radny p. Krzysztof  Laska zapytał o szacowaną ilość środków pieniężnych  

z budżetu miasta, które zostały zaoszczędzone w wyniku pojawieniem się pandemii 

koronawirusa oraz w jakim stopniu ww. środki pieniężne są w stanie pokryć deficyt 

budżetu miasta. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska powiedziała, że oszczędności 
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wprowadzone w wydatkach bieżących skutkują brakiem deficytu w działalności 

bieżącej. Dodała, że zgodnie z planem jest kontynuowana działalność inwestycyjna. 

Nadmieniła, że nie ma informacji o kształtowaniu się budżetu miasta do końca roku. 

Radny p. Jacek Wilczyński spostrzegł, że skutki finansowe trwającej pandemii 

koronawirusa będą widoczne w kolejnym budżecie miasta. Poddał pod 

zastanowienie wybór inwestycji miejskich realizowanych na terenie miasta z 

dofinansowaniem ze środków zewnętrznych. Jak przykład podał realizację inwestycji 

budowy ciągów pieszo-rowerowych. 

Radny p. Krzysztof Laska (Ad Vocem) zwrócił uwagę na dużą ilość starań władz 

miasta w realizację przedsięwzięć małej obwodnicy miasta i drogi 627. Spostrzegł, że 

zadaniem Rady Miasta oraz władz miasta jest znalezienie rozwiązania dot. 

utrzymania realizowanych inwestycji w możliwie najlepszym stanie przez wiele lat. 

Poprosił o zwrócenie uwagi na teren między sklepem Lidl i Biedronką, ponieważ w 

sytuacji ogrodzenia ww. terenu nie będzie on użytkowany przez kierowców 

samochodów. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura zwrócił uwagę na ilość inwestycji realizowanych 

na terenie miasta. Powiedział, że inwestycja budowy ciągów pieszo- rowerowych na 

terenie miasta jest początkiem innych inwestycji na ulicach posiadających ścieżki. 

Zasugerował, że jednoczesna realizacja kilku inwestycji w centrum miasta 

spowodowałoby sparaliżowanie ruchu drogowego. Zadał pytanie czy zaoszczędzone 

środki pieniężne w budżecie miasta będą wystarczające na pokrycie kredytu 

długoterminowego oraz skutków gospodarczych spowodowanych pandemią 

koronawirusa. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że przedstawione informacje 

finansowe odnoszą się do pierwszego półrocza bieżącego roku. Dodała, że aktualnie 

podejmowane decyzję o oszczędnościach w wydatkach bieżących ułatwią 

planowanie kolejnych lat budżetowych. 

Radna p. Anna Krajewska powiedziała o zaoszczędzonych środkach 

pieniężnych w wydatkach m. in. na miejskie przedszkola, zatrudnienie pracowników 

w jednostkach organizacyjnych mimo wykonywanych zgodnie z planem wszystkich 

inwestycjach na terenie miasta. Wyraziła negatywne zdanie o przykładowych 

inwestycjach miejskich. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził negatywne zdanie o jakości wykonanych 

chodników i podbudowy wchodzących w skład realizowanych inwestycji na obszarze 

miasta. Pokazał zdjęcia obrazujące ww. chodniki. Dodał, że pojawia się trawa w 

szczelinach wyremontowanych chodników. 

Radna p. Beata Herman wymieniła, że niegospodarnym zachowaniem władz 

miasta byłoby zrezygnowanie z realizowanych inwestycji drogowych na etapie 

budowy. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura wspomniał, że w związku z pandemią 

koronawirusa władze państwowe uruchomiły w ramach programu rządowego środki 

pieniężne dla wsparcia samorządów w realizacji inwestycji. Nadmienił, że powyższe 

działania mają w rezultacie zmniejszenie skutków pandemii. 
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Radny p. Krzysztof  Laska powtórzył, że władze miasta czynią starania 

umożliwiające w najkorzystniejszy sposób realizację inwestycji miejskich. Dodał, że 

władze miasta posiadają największe możliwości na realizacje inwestycji w historii 

miasta. Powiedział, że Radny Miasta jest maksymalnie zaangażowany w prace nad 

inwestycjami miejskimi. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) ponownie wyraził negatywne zdanie 

na temat niedawno oddanych do użytkowania chodników. Poddał pod zastanowienie 

jaki będzie stan wspomnianych chodników po upłynięciu dłuższego zakresu czasu 

jeżeli między krawężnikiem,a kostką pojawia się trawa po ok. dwóch miesiącach. 

Podał przykład chodników wyremontowanych na obszarze miasta innymi metodami. 

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta zauważył, że zostały wyczerpane głosy dyskusji 

w związku z powyższym zaproponował zakończenie punktu po wypowiedzi 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że 

 władze miasta muszą brać odpowiedzialność za utrzymanie danych inwestycji; 

 tragiczną decyzją byłoby radykalne zmienienie strategii rozwoju miasta 

poprzez zaprzestanie realizowania aktualnie wykonywanych inwestycji; 

 chciałby podziękować za wyrażenie stanowisk radnych p. Pawłowi Adrianowi 

Pecurze oraz radnemu p. Krzysztofowi Lasce. Dodał, że ważne dla władz 

miasta są słowa uznania; 

 chciałby podziękować za głosy popierające proponowane projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 

informacje o realizacji budżetu miasta za okres 6 m-cy 2020 r. 

8. Stopień realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2020 r. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o stopniu realizacji 

inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2020 r. Określił jako niemożliwe 

zrezygnowanie z realizowanych inwestycji drogowych dofinansowywanych  

ze środków zewnętrznych informując, iż ww. przedsięwzięcia są częścią programów 

wieloletnich. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer złożył podziękowania Mazowieckiemu 

Zarządowi Dróg Wojewódzkich za działania dot. remontu drogi 627 oraz budowy 

obwodnicy miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że komisje 

Rady Miasta zapoznały się z informacją o stopniu realizacji miejskich przyjętych  

do planu na 2020 r. 

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził negatywne zdanie o zakończonej inwestycji 

ul. Żale. Podał przykład kierowcy, który uszkodził misę olejową w trakcie przejazdu ul. 

Żale. Zwrócił się z prośbą o zajęcie się sytuacją na ul. Żale. Przedstawił argumenty 

Radnych Miasta przeciwko inwestycji budowy ścieżek rowerowych. 
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Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zadała pytanie czy termin wykonania 

dokumentacji ul. Olszynowej nie ulegnie zmianie w związku z panującą sytuacją 

wywołaną wirusem Sars-cov-2.  Pytała czy można określić szacowany czas realizacji 

planu zagospodarowania terenu inwestycji budowy szkoły. Złożyła podziękowania za 

zmiany wprowadzone w proponowany projekt uchwały odnoszący się do  

ul. Wołodyjowskiego. 

Radny p. Stanisław Dylewski kolejny raz poruszył kwestię wspomnianą w 

poprzednich wypowiedziach Radnego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił uwagę, żeby zwięźle 

formułować wypowiedzi zważywszy na poziom zużycia energii w tabletach. 

Radny p. Waldemar Józef Pałys określił jako fantastyczny rozwój miasta.  

Spostrzegł, że negatywne wypowiedzi niezawierające konstruktywnej krytyki  

są przykre dla ludzi zaangażowanych w poszczególne przedsięwzięcia. 

Radny p. Krzysztof  Laska złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Głosowano wniosek w sprawie zakończenia dyskusji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2020-2030, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w 2020 roku. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zgłosiła autopoprawkę do projektów 

uchwał stanowiących punkty b i c. Następnie udzieliła informacji o przedmiocie 

zaproponowanych uchwał. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił przedmiot proponowanej 

autopoprawki dot. ul. Wołodyjowskiego. 

Przewodniczący Rady Miasta wymienił wyniki głosowania poszczególnych 

komisji: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego   

w głosowaniu 3 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał stanowiące punkty a i b;  w głosowaniu 

4 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały stanowiący punkt c. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 

Środowiska w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwał stanowiące punkty a  
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i b, w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stanowiący punkt c. 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami  

w głosowaniach 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Komisja Rewizyjna w głosowaniach 5 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał stanowiące 

punkty a i b. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/195/2020 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2020 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, 

Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/196/2020 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2020-2030. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/197/2020 zmieniającej uchwałę 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2020 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, 

Edward Zalewski 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu parkingów miejskich. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowań 

w\poszczególnych komisji: 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 

Środowiska w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie. 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami  

w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego w głosowaniu 3 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 3 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaproponował dyskusję w formie udzielania 

odpowiedzi na pytania. 

Radna p. Anna Krajewska oraz Radny p. Stanisław Dylewski zwrócili uwagę,  

że w zaproponowanym projekcie uchwały brakuje przepisu dot. sankcji  

za niestosowanie do zapisów regulaminu. Radny p. Stanisław Dylewski dodatkowo 

wspomniał, że w projekcie uchwały nie uwzględniono parkinu położonego przy 

Zakładzie Ubezpieczeń Społecznych oraz parkingu zlokalizowanego przy Sądzie 

Rejonowym. 

Radny p. Jacek Wilczyński zasugerował wprowadzenie regulaminu na obszarze 

całego miasta. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura spostrzegł, że również kwestia połowu ryb  

w stawie miejskim oraz zamieszczania ogłoszeń na słupach ogłoszeniowych powinny 

zostać objęte regulacją prawną. 

Komendant Straży Miejskiej p. Krzysztof Gołębiewski poinformował, że sankcje 

za niestosowanie się do zapisów regulaminu będą nakładane zgodnie z art. 54 

kodeksu wykroczeń. Wyjaśnił, że parkingi znajdujące się w pasie drogowym nie 

mogą być ujęte w regulaminie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji działaniach podejmowanych 
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ws. regulacji dot. zarybiania i połowu ryb w stawie miejskim. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

 Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/198/2020 w sprawie 

przyjęcia regulaminu parkingów miejskich. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, 

Edward Zalewski 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w statucie 

Muzeum-Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej  

( w organizacji). 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wymienił wynik głosowania: 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego w głosowaniu 3 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 1 

głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił o przedmiocie projektu uchwały. 

Objaśnił, że trwają rozmowy na temat przekazania władzom państwowym Muzeum 

Dom Rodziny Pileckich będącego w aktualnie posiadaniu władz samorządowych. 

Radny p. Jacek Wilczyński zaznaczył, że miasto przeznacza dużą ilość 

środków pieniężnych na utrzymanie MDRP. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/199/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie zmian w statucie Muzeum-Dom Rodziny Pileckich w 

Ostrowi Mazowieckiej ( w organizacji). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Renata Teresa Trojanowska, Edward Zalewski 

PRZECIW (8) 
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Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 

Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek 

Wilczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Pęksa 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/64/2003 Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka z dnia 8 grudnia 2003 r. w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta 

Ostrów Mazowiecka – Jana Stapińskiego i Myśliwska. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wynik głosowania: 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami  

w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się ” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/200/2020 w sprawie nadania 

nazw ulic na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – Jana Stapińskiego  

i Myśliwska. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata 

Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Pęksa 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta wymienił wyniki głosowań: 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 

Środowiska w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie. 
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Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami  

w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/201/2020 w sprawie zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w Ostrowi 

Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata 

Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Pęksa 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że w dniu 

1 kwietnia 2020 r. drogą elektroniczną na adres poczty elektronicznej Urzędu Miasta 

wpłynęła petycja od Koalicji Polska Wolna od 5G. Dodał, że wnioskodawca wnosi o: 

1. Przyjęcie przez Radę Miasta uchwały w/s ochrony zdrowia mieszkańców przed 

elektroskażeniem, 2. Zobowiązanie wójta/burmistrza/Przewodniczącego Rady miasta 

do a)wykonania uchwały, b) stałego opublikowania uchwały na stronie Urzędu 

Miasta/urzędu gminy oraz profilu facebook wójta/burmistrza gminy c) przekazania 

uchwały wszystkim dyrektorom szkół i przedstawicieli na terenie gminy  d) 

przekazania uchwały władzom powiatowym, wojewódzkim i krajowym. Wyjaśnił, że 

po zapoznaniu się z treścią petycji została ona skierowana do Komisji skarg, 

wniosków i petycji, która analizowała petycję na posiedzeniach w dniach: 12 maja 

2020 r. oraz 21 lipca 2020 r. Wspomniał, że Komisja przygotowała projekt uchwały 

w/s rozpatrzenia petycji. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura przedstawił stanowisko Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w omawianej sprawie. 

Radny p. Stanisław Dylewski spostrzegł, że Rada Miasta ma możliwość 

wyrażenia zdania na temat sieci 5G poprzez przyjęcie stanowiska. Radny  

p. Stanisław Dylewski wyraził swoje wątpliwości co do podejmowania uchwały  

w omawianej sprawie. Przytoczył przykładowe opinie i badania zajmowane  

w omawianej sprawie. Zwrócił się z prośbą o udzielenie głosu w dyskusji  

p. Andrzejowi Morawskiemu. Zasugerował organizację otwartej debaty wraz  
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z zaproszeniem specjalistów w omawianym temacie. 

Radna p. Beata Herman zaznaczyła, że uchwały podejmowane przez Radę 

Miasta muszą być zgodne z ogólnopolskim systemem prawa. Wymieniła niezbędne 

wymagania do spełnienia przed przystąpieniem do umiejscowieniem urządzeń 

obsługujących sieć 5G. Zapytała kto poniesie koszty w przypadku organizacji debaty 

z udziałem ekspertów z dziedziny sieci 5G. 

Radny p. Krzysztof  Laska wskazał, że niezależni eksperci są kompetentni do 

wypowiadania się oraz podejmowania decyzji w omawianym temacie. Zauważył,  

że należy mieć zaufanie do badań wykonanych przez specjalistów, którzy mają 

wiedzę odnośnie wpływu danej rzeczy na zdrowie człowieka. Zasygnalizował 

ponowne przekazanie petycji do prac komisji skarg, wniosków i petycji w celu 

zwrócenia się do wnioskodawców petycji o doręczenie dokumentacji potwierdzającej 

słuszność argumentów zawartych w petycji. Złożył wniosek formalny o wycofanie 

projektu uchwały do prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z zaproszeniem  

p. Andrzeja Morawskiego i innych osób posiadających wiedzę o sieci 5G. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura wskazał, że różne wyniki badań naukowych 

pojawiają się na każdy temat podając jako przykład sprawę dot. ocieplenia się 

klimatu. Powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji będzie nadal rozpatrywać 

omawianą petycję jeśli taką decyzję podejmie Rada Miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział, iż Rada Miasta wraz z Burmistrzem 

Miasta może podejmować decyzje zgodnie z zakresem kompetencji. Spostrzegł,  

że jest możliwość organizacji debaty w omawianej sprawie z zaproszeniem 

specjalistów. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że w przypadku 

ponownego skierowania petycji do prac komisji skarg, wniosków i petycji Rada 

Miasta nie wywiąże się z terminowego rozpatrzenia petycji. Przewodniczący Rady 

Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta będzie głosować nad 

projektem uchwały. 

 Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) wspomniał, że czas na 

przygotowanie debaty w omawianym temacie był od momentu przyjęcia petycji  

w Urzędzie Miasta do procedowania na trwającej sesji Rady Miasta. Powtórzył opinie 

z poprzedniej wypowiedzi. 

 Radny p. Jacek Wilczyński zaproponował Radnym Miasta „wstrzymanie się ” 

od głosu podczas głosowania. Wyraził swoje wątpliwości w omawianym temacie. 

Radny p. Krzysztof Laska (Ad Vocem) zgodził się z propozycją radnego  

p. Jacka Wilczyńskiego. Poddał pod zastanowienie podejmowanie uchwały  

w omawianym temacie jeśli władze państwowe uchwaliły ustawę regulującą dany 

temat. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 5-minutową przerwę. 

Przerwa. 
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Mieszkaniec miasta p. Andrzej Morawski  wyraził przekonanie, że rozwój sieci 

5G stanowi zagrożenie, którego trzeba unikać do czasu uzyskania odpowiednich 

wyników badań w zakresie wpływu sieci 5G na zdrowie oraz życie człowieka. 

Zaapelował o kontynuowanie debaty w omawianej sprawie. Zwrócił uwagę na: Chiny 

i Stany Zjednoczone kontrolujące rozwój sieci 5G; Szwajcarię osiągającą podobne 

rezultaty w postępie technologicznym przy użyciu światłowodów. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 17, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (17) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 

Edward Witold Podbielski, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

BRAK GŁOSU (4) 

Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska 

16. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie rozpatrzenia skargi ogólnej, 

b) w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że dnia 12 

marca 2020 r. do Urzędu Miasta wpłynęły skarga ogólna oraz skarga na działalność 

Dyrektora MOPS w Ostrowi Mazowieckiej. Dodał, że obie skargi wpłynęły od jednego 

wnioskodawcy. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wyjaśnił, że po 

zapoznaniu się z treścią złożowych skarg zostały one niezwłocznie skierowane 

celem rozpatrzenia i zaopiniowania do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Nadmienił, 

że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji analizowała skargi na posiedzeniach w dniach: 

12 maja, 21 lipca, 29 lipca 2020 r. poprzez m. in zapoznanie się z treścią skargi, 

wysłuchania wyjaśnień Dyrektora MOPS oraz argumentów skarżącej. Dodatkowo 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się z dokumentacją załączoną przez 

skarżącą do skargi. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił uwagę, żeby  

w trakcie dyskusji nie ujawniać informacji naruszających prywatności osoby fizycznej. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały. 

Poinformował o przedmiocie skargi na działalność dyrektora MOPS oraz działaniach 
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podejmowanych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji oraz Przewodniczącego 

wskazanej Komisji. Poprosił o zagłosowanie „za” zaproponowanym projektem 

uchwały. 

Nie było innych głosów dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/202/2020 w sprawie rozpatrzenia 

skargi ogólnej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 

Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

BRAK GŁOSU (4) 

Waldemar Józef Pałys, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr XX/203/2020 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi 

Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof  

Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 

Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

BRAK GŁOSU (4) 

Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska 

17. Wolne wnioski i sprawy różne. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że Wojewódzkie 

Biuro Spisowe zwróciło się do Rady Miasta o zaangażowanie się w promocję 

powszechnego spisu rolnego w 2020 r. Dodał, że Główny Urząd Statystyczny 

podkreśla, iż rolnictwo ma fundamentalne znaczenie dla każdego kraju stad 

uzyskanie w spisie rzetelnych informacji o stanie polskiego rolnictwa jest niezwykle 

istotne. Nadmienił, że zaangażowanie w promocję badania przyczyni się do wzrostu 

świadomości rolników, a opracowane wyniki będą służyć władzom samorządowym  

i społeczności lokalnej. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na nieestetyczny wygląd terenu  

za Urzędem Skarbowym. Zaproponował wykorzystanie ww terenu jako parkingu 

miejskiego. 

18. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad 

20 - ej sesji Rady Miasta został wyczerpany. Następnie podziękował za aktywny 

udział w obradach sesji i zamknął obrady 20 - ej sesji Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka. 

Przewodniczący 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

/-/ Robert Krajewski 

Przygotował(a): Magdalena Pazik – pomoc administracyjna BR 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


